

PARTICULARS OF PROPERTIES HELD FOR INVESTMENT

投資物業資料

Particulars of investment properties which are wholly owned by the Group are as follows:

本集團全資擁有之投資物業資料如下：

Property 物業	Existing use 現時用途	Lease term 年期	Number of car parking spaces 車位數目	Approximate gross floor area 樓面面積約數 (square meters) (平方米)	
<i>In Hong Kong</i>		<i>於香港</i>			
Beverly House 93-107 Lockhart Road Hong Kong (The Remaining Portion of Inland Lot Nos. 3517-3519, 2785 and 3222)	利臨大廈 香港駱克道 93至107號 (內地段3517號至 3519號、2785號及 3222號之餘段)	Commercial 商業	Long lease 長期契約	43	9,778
Scenic Villas Apartments K and L on Ground to 14th Floor of Block A-4 2-28 Scenic Villa Drive Hong Kong (630/4,490th shares of and in the Remaining Portion of Inland Lot No. 2596)	美景臺 A-4座K1至K15及L1至 L15之單位 香港美景徑 2至28號 (內地段2596號餘段之 630/4,490份)	Residential 住宅	Long lease 長期契約	30	6,410
Scenic Villas Apartments D on Ground to 13th Floor of Block B2 2-28 Scenic Villa Drive Hong Kong (294/4,490th shares of and in the Remaining Portion of Inland Lot No. 2596)	美景臺 B-2座D1至D14 之單位 香港美景徑 2至28號 (內地段2596號餘段之 294/4,490份)	Residential 住宅	Long lease 長期契約	14	2,510
Scenic Villas The Lower Ground Floor of Block A-3 and part of Car Port Area under Block A-4 2-28 Scenic Villa Drive Hong Kong (Certain shares of the Remaining Portion of Inland Lot No. 2596)	美景臺 A-3座地下 低層及部份A-4座 停車位 香港美景徑 2至28號 (內地段2596號餘段之 若干部份)	Commercial 商業	Long lease 長期契約	25	314
3-4 Headland Road Hong Kong (Rural Building Lot Nos. 681-682)	香港赫蘭道 3至4號 (市郊地段681號至 682號)	Residential 住宅	Long lease 長期契約	18	3,556

PARTICULARS OF PROPERTIES
HELD FOR INVESTMENT (Continued)

投資物業資料 (續)

Property 物業	Existing use 現時用途	Lease term 年期	Number of car parking spaces 車位數目	Approximate gross floor area 樓面面積約數 (square meters) (平方米)	
<i>In Hong Kong (Continued)</i> 於香港(續)					
Wyler Centre Phase 2 13/F and 14/F 200 Tai Lin Pai Road Kwai Chung New Territories (364/11,152nd shares of and in the Remaining Portion of Kwai Chung Town Lot No. 130)	偉倫中心2期 13樓及14樓 香港 新界葵涌 大連排道 200號 (葵涌市地段130號餘段 之364/11,152份)	Industrial 工業	Medium lease 中期契約	5	4,760
1/F, 88A Pok Fu Lam Road Hong Kong (1/8th shares of and in the Remaining Portion of Inland Lot No. 2580)	香港薄扶林道 88號A1樓 (內地段2580號餘段 之1/8份)	Residential 住宅	Long lease 長期契約	1	155
Kennedy Court No. 7A Shiu Fai Terrace Nos. 134-136 Kennedy Road Hong Kong (Section B of Inland Lot No. 2071)	顯輝豪庭 香港堅尼地道 134號至136號 肇輝臺7A號 (內地段2071號之B段)	Residential 住宅	Long lease 長期契約	30	4,102
<i>In the People's Republic of China</i> 於中華人民共和國					
Units E and F on 1/F to 3/F and 5/F to 9/F, Vivaldi Court Manhattan Garden Chao Yang District Beijing	北京朝陽區 京達花園 威爾第閣 一至三層及 五至九層 E及F之單位	Residential 住宅	Long lease 長期契約	—	1,987